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Syyskuun mietteitä II      

   

Hei taas. 

 

Olette varmaan ihmetellyt, kun olette lukeneet puheenjohtajan mietteitä. 

Onkohan Olli lopullisesti seonnut? 

 

Olen kirjoittanut nämä "mietiskelyt" tietokoneelle. Lienee innostus Helsingin senioripiirin järjestämä 

tietoisku. Siellä ohjeistettiin: ”Kun tulee jotain mieleen, niin kirjoittakaa lapulle tai tietokoneelle! 

Säilyttäkää laput ja tallettakaa ne johonkin. Sitten myöhemmin on kiva lukea ja tehdä kirjoitukseksi.” 

Tässä uusin tekele. Odottelen palautetta. 

 

Joku tietysti väittää ajatelmia politiikaksi. Insinöörinä yritän parhaan kykyni mukaan tuoda faktat 

esille. En tarkoituksenhakuisesti tavoittele kirjoituksillani teitä pakko sivistää. Mietiskelyn pohjaksi 

vaan. 

Jotenkin särähti ”korvaan” kun presidentin kanslia ilmoitti uudesta ilmastonmuutoksesta. Pyritään 

eroon ruokahävikistä. Tämähän on eläkeläisille jokapäiväistä. Varmaan jokainen muistaa 

lapsuudestaan kuinka vähällä ruualla tultiin toimeen. Meilläkin syötiin kesäisin vain piimää ja 

talkkunaa. Mitä, oliko se jo osa ilmastonmuutosta? Voi ei, lopettakaa toimittajat tuo pakkovalistus. 

 

Luin lehdestä, että nykynuoriso eli jotkut meidän lapsenlapsistamme ovat huolestuneita siitä, että 

vanhusten palvelutaloissa juodaan punaista maitoa. Pitäisi juoda kauramaitoa, että maapallo pelastuu. 

Tosi huonosti olemme kouluttaneet. Eikö pitäisi kysyä nuorisolta: Miten olisi vain minuutin kylmä 

suihku? Ole ilman meikkiä-tukanvärjäystä, irtokynsiä, tatuointeja, tupakkaa tai muita huumeita? 

Pärjäisitkö edes päivän ilman koruja ja nettiä? Mites nuo rokki yms. konsertit. Saastetta tulee joka 

puolella ja sähköä/energiaa kuluu vaikka kulkisi busseilla ja polkupyörällä. Entä nämä nykyiset 

sähköhärpäkkeet? Pitäisikö jokaisen vain keskittyä omaan kulutukseen eikä olla ”besser wissereitä”? 

 

Lopuksi ihmettelen nykyministerin avustajamäärää. Oppositiossa ollessaan sanoi hoitavansa parissa 

viikossa hoivakotien henkilöstön mitoitukset 0,7 henkilöksi per "potilas". Nyt ministerinä sanoo, että 

lakiluonnoksen hyväksyntä menee hallituskauden loppuun. Itsellä on pari sihteeriä ja KOLME 

avustajaa! Avustajien nettopalkat ovat kolminkertaisia tavalliseen työntekijään verrattuna. 

Erilaisia ovat poliitikkojen ajatukset kun itse päästään valtaan ja joku muu maksaa. 

 

Senioriliitto on saanut STEA:lta (entinen RAY) kolmeksi vuodeksi (päätetään vuosittain) tukirahaa. 

Rohkeasti seniori- hankkeeseen. Helsinkiläisistä eläkeläisistä tutkitusti jää jopa 10% kotia eikä 

osallistu mihinkään rientoon. Se koskee useaa tuhatta eläkeläistä. Pyydetään heidät mukaan kahveille 

ja tutustumaan toimintaamme. 

 

Senioriterveisin Olli 

 


